



*Club Motoneige Chaleur Inc.  
Boîte 9005  
Robertville, NB  
E8K 3Y7  
(506-783-3335)*

*Chaleur Snowmobile Club Inc.  
P.O. Box 9005  
Robertville, NB  
E8K 3Y7  
(506-783-3335)*

The winter tourist season is already upon us and in hope of a slow down in the pandemic, our club is planning a slightly busier season this winter.

We are therefore looking for a dynamic person, oriented towards a tourist clientele, as well as local, with some culinary experience to operate our facilities on a contractual basis during the winter season from December 15 to April 15, 2021/2022.

For more information, please contact the President, Mr. Valmond Hachey at 783-8473 or 543-4246.

La saison touristique hivernale est déjà à nos portes et visant un ralentissement de la pandémie, notre club prévoit une saison un peu plus achalandée cet hiver.

Nous sommes donc à la recherche d'une personne dynamique, orientée vers une clientèle touristique et locale, ainsi qu'avec une certaine expérience culinaire pour opérer nos facilités à titre contractuelle durant la saison hivernale du 15 décembre au 15 avril, 2021/2022.

Pour plus d'information, veuillez vous adresser au président, M. Valmond Hachey au 783-8473 ou 543-4246.

